



Kempinski Hotel
Aqaba

RED SEA JORDAN

Timeless
Adventures



Kempinski
HOTELIERS SINCE 1897

Welcome

اهلاً وسهلاً

Welcome to Aqaba

Blessed with the aquatic canvas of the **Red Sea** and the magnanimous expanses of Wadi Rum and Petra, guests of this **Jordanian paradise** are most definitely in for an **extraordinary adventure**. Be it history, excitement, intrigue or a simple escape from the ordinary, this **year round resort** has something to offer to everyone.



اهلا بك بالعقبة
مدينة تعانق الشمس والماء، بشواطئها الرملية،
وصفاء مياهه، وعليل هوائه وحضارتها العريقة هذا ما
ينتظرك في العقبة منتجع **البحر الأحمر**. اكتشف
روعة **وكنوز الأرض والبحر** سواء، استمتع بغامرة
لاكتشاف **المعالم التاريخية** والأثرية في البتراء ووادي
رم لسحر الطبيعة الحاملة.

A Sanctuary by the Sea

Brace yourself for a transcendent sensorial experience. Awaiting you is a banquet of luxury living, scintillating cuisine, thrilling activities, and top tier pampering. Perfectly at home within its picturesque surroundings and cultural affluence, the Kempinski Hotel Aqaba is a haven to explorers, leisure seekers and business travelers alike.



تجربة ملونة

استعد لتجربة مثيرة لممارسة الرياضات البحرية المتنوعة ضمن الطبيعة الخلابة المحيطة بفندق كمبينسكي العقبة. استمتع بالإقامة الفريدة بكل المواصفات والخدمات والجودة العالمية، كل هذا على بعد ١٠ دقائق من مطار العقبة الدولي. تذوق أشهى المأكولات وتلذذ بعبق التاريخ في البتراء ووادي رم التي تبعدا ٩٠ دقيقة عن الفندق.





Wall-to-wall Luxury

A perfect vantage of the Red Sea stretches from every balcony and window in our exquisitely furnished rooms and suites. Spacious, enthralling and brimming with top tier amenities, each of our 203 rooms and suites is an ode to flamboyant style, endless comfort and world-class opulence.



دلال مثالي

الفخامة والرقي والإطلالة المباشرة على البحر الأحمر، مع الأثاث الفاخر والمساحات الشاسعة ووسائل الراحة والخدمات المميزة، كلها تنتظرك في ٢٠٣ من غرفنا وأجنحتنا المتميزة. كما يوفر الفندق أجواء مثالية للراحة والاستجمام لتختبر أسلوباً جديداً للرفاهية والاسترخاء.







Culinary Concertos

Become an audience to a composition of cuisine choices that is sure to make your taste buds sing. Here is where masterful morsels blend with brilliant beverages and a symphony of scintillating settings.



سيمفونية المذاق

نشبع شهيتك بالمذاق العالمي والمحلي، ونروي عطشك بمجموعة متميزة من المشروبات المنعشة. سيمفونية رائعة تجمع بين الإطلالة البانورامية للبحر وروعة الأناقة، لتكتشف روعة الخدمات والخيارات والمذاق المتميز لكل ما لذ وطاب على أيدي أمهر الطهاة.

AM/PM – an all day fine dining affair.

Black Pearl – chic chill out venue with drinks and dancing.

Fish In – boasting a collage of seafood delights.

The Walk – pizzas, snacks and ice cream treats by the beach.

Aqua Lounge – evening venue offering cocktails and snacks.

Sea Breeze – refreshing beverages by the pool.



أي ام ١ بي ام - المذاق الشهى على مدار اليوم
بلاك بيرل - تنوع المشروبات بالهواء الطلق مع أنغام الموسيقى
فيش إن - مغامرة مائية لتذوق الأسماك والمأكولات
البحرية

ذاوك - نظرة للشاطئ مع أذ الوجبات الخفيفة والآيس كريم
أكووا لونج - صالة لإسترخاء مسائي مع المشروبات
والكوكتيلات

سي بريس - نسيم البحر ومنظر البركة مع المشروبات
والكوكتيلات









A Meeting of Minds and Hearts

Hold your audience captive. From business colleagues to friends and loved ones, our glamorous 300-guest ballroom, fully-equipped Business Centre and 2 naturally lit meeting rooms bring you the finest amenities, facilities and services. Make every impression a magnanimous one.



مناسبات تأسر القلوب

يقدم الفندق غرف اجتماعات ومناسبات لما يقارب ٣٠٠ ضيف، كل القاعات والصالات مجهزة بمرافق عالية الجودة، وتتميز قاعاتي الاجتماعات بإضاءتهما الطبيعية بنور الشمس. أما مركز رجال الأعمال فهو مجهز بأحدث التجهيزات والتكنولوجيا المستخدمة، لتأسر حفلاتكم ومناسبتكم قلوب الجميع.

The Pace of Pleasure

The elements are now your playground. On Land, Sea or even Air, we bring you exhilarating water sports and parasailing. On land, magical treks and heart-pounding drives through the awesome expanses of Petra and Wadi Rum await as you relish camping under the stars in true Bedouin fashion. Or simply enjoy a fine bake under the sun by the Red Sea



متعة خاصة

كل المتعة والترفيه تحت تصرفكم إما في البر أو البحر، لتحضنوا مجموعة كبيرة من الرياضات المائية المبهجة، والرحلات الترفيهية والتخييم تحت النجوم في قلب صحراء وادي رم، أو اكتشاف الآثار في البتراء. استمتع بأشعة الشمس الذهبية في البحر الأحمر، وعانق الهواء العليل لمدينة العقبة عند القيام بالتسوق بأرجاء المدينة العتيقة.





The Path to Wellness

A magical ocean rushes into your view as a bouquet of fragrances and elixirs caresses your body. Stretching over 2 floors, our health and wellness centre invites you to enjoy a bevy of enticing therapies and a fully featured gym to bring your entire being into perfect harmony.



شباب وحيوية

تذكرة دخول لعالم من الراحة الجسدية والروحية. الديكور والخدمات المقدمة على أيدي خبراء مدربين مع العلاجات بمجموعة زيوت وكريمات سانت بارث الطبيعية، تحيطكم في منتجع سوفتتش. طابقان من أحدث المرافق، والتقنيات العصرية لتجربة استرخاء رائعة وشعور بالحيوية والشباب.



Information



ADDRESS

Kempinski Hotel Aqaba Red Sea
King Hussein Street
P.O. Box 1441, Aqaba 77110
Jordan

BY CAR

Aqaba International Airport
15 km

Queen Alia International
Airport approx 300 km

TELEPHONE

+962 3 2090888

FAX

+962 3 2090880

EMAIL

sales.aqaba@kempinski.com

WEB

www.kempinski.com

For information and reservations:

CALL TOLL-FREE

00 800 426 313 55

Austria, Belgium, Denmark, France,
Germany, Italy, Norway, Spain, Sweden,
Switzerland, The Netherlands,
United Kingdom

ALTERNATIVE RESERVATION NUMBER

+49 180 501 0646

GDS CHAIN CODE: KI

Australia	0011 800 426 313 55
Brazil	0 800 891 3579
Canada	1 800 426 3135
Northern China	10 800 650 0362
Southern China	10 800 265 0363
Hong Kong	001 800 426 313 55
Japan	00531 65 0007
North America	1 800 426 3135
Singapore	1 800 372 1410

www.kempinski.com